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Protokoll fört vid sammanträde med Svenska Kennelklubbens Centralstyrelse den 12 
juni 2024 på SKKs Kansli. 
 

Närvarande:  

Ordinarie ledamöter: 

Britt-Marie Dornell, ordförande, Eva Liljekvist-Borg, Lars Ramberg, Bo Skalin, Eva 
Lejdbrandt, Jörgen Oinonen, Birgitta Bernhed, Thommy Sundell 

Suppleanter: 

Gunnar Petersson, beslutande § 72–98, Karin Brostam-Berglund, Anneli Hultman 

Adjungerade: 

Kees de Jong, VD, Jenny Damgren, personalrepresentant § 72–93, Kenneth Lindahl, IT-
chef, Karin Andersson, Ekonomichef § 81, Moa Persson Svenska Dvärghundklubben del 
av § 85 a. 

Anmält förhinder: 

Piia Nora, Jeanette Börjesson 

Protokoll: 

Kjell Svensson 

§ 72 Sammanträdet öppnas 

Britt-Marie Dornell hälsade deltagarna välkomna och öppnade mötet.   

§ 73 Val av justerare 

Eva Lejdbrandt och Bo Skalin valdes att justera dagens protokoll. 

§ 74  Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes efter några omdisponeringar. 

§ 75 Föregående protokoll 

Fanns justerat protokoll CS 2/2024. 
 
Fanns skrivelse från person som ansökt om kennelnamn och fått sin ansökan 
avslagen enligt beslut i CS § 56 a/2024 med synpunkter på beslutet och önskan 
om att CS ändrar sitt beslut. 
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CS beslutade att stå fast vid sitt beslut i § 56 a/2024. 
 
CS beslutade att godkänna protokollet och lägga det till handlingarna. 

§ 76 Presidiefrågor och per capsulam beslut 

Per capsulam beslut 2024-06-05 

CS beslutade att med några smärre justeringar fastställa SKKs svar på remissen 
av delbetänkande Jakt och fiske i renbetesland SOU 2023:46. 

§ 77 SKKs Centrala organisation 

 Organisationskonferens 2025 

Fanns underlag kring arrangerandet av organisationskonferens 2025 i 
enlighet med SKKs verksamhetsplan. Utifrån rådande ekonomiskt läge har 
en jämförelse tagits fram mellan kostnader för att arrangera en fysisk 
respektive digital organisationskonferens 15–16 mars 2025. 
Utifrån vikten av att kunna mötas fysiskt ser CS att det är motiverat att 
kunna mötas under en fysisk konferens. 
 
CS beslutade att SKKs Organisationskonferens ska arrangeras som en fysisk 
konferens på Arlanda XPO, Arlandastad. 

 Kennelfullmäktige 2025 

Fanns underlag kring ort och plats för genomförande av Kennelfullmäktige 
27–28 september och Länsklubbsfullmäktige 26 september 2025. 
 
CS beslutade att Kennelfullmäktige och Länsklubbsfullmäktige 2025 ska 
arrangeras på Arlanda XPO, Arlandastad. 

 Kennelfullmäktiges uppdrag att genomföra en extern och oberoende 
granskning av SKKs disciplinära system 

Kennelfullmäktige 2023 uppdrog till CS att låta genomföra en extern och      
oberoende genomlysning av SKKs disciplinära system. Granskningen ska ske 
i syfte att minska ärendemängden i disciplinnämnden och 
handläggningstiden för disciplinärenden. 
 
Målet är att i enlighet med Kennelfullmäktiges beslut genomföra den 
utredning som beslutats om, samt att utredningen kan genomföras till en 
rimlig kostnad och färdigställas i tid till kommande Kennelfullmäktige. 
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CS beslutade i § 5 k/2024 att utse en arbetsgrupp bestående av Eva 
Liljekvist Borg (sammankallande), Jörgen Oinonen, Kerstin Widmark och 
Agneta Lönn och att ge arbetsgruppen i uppdrag att: 
 

• Utarbeta förslag till utredningsdirektiv för en genomlysning av SKKs 
disciplinära system, samt att utreda frågan om publicering av beslut 
från Disciplinnämnden enligt beslut CS § 5 h/2024. 

• Lämna förslag på en extern uppdragstagare som kan genomföra 
granskningen. 

 
Arbetsgruppen föreslår följande utredningsdirektiv: 
 
Granskningen ska ske i syfte att minska ärendemängden i Disciplinnämnden 
(DN) och handläggningstiden för Disciplinärenden. 
Bakgrunden till översynen är att det stora antalet ärenden i DN kräver 
omfattande resurser, varför det behöver analyseras om nuvarande 
regelverk är optimalt. Finns det anledning att se över regelverket och vilka 
förändringar är möjliga.  
 
Målsättningen med översynen är:  
 

• Att undersöka vad anledningen är till att vissa av de andra nordiska 
länderna har färre antal ärenden hos motsvarigheten till DN genom 
att utvärdera statistiken från övriga nordiska länders kennelklubbar i 
den mån jämförelser är möjliga. 
  

• Att inventera det omfattande disciplinära regelverk som 
sammanfattas i grundreglerna. Behöver samtliga frågor prövas av 
DN eller kan ett annat system vara lämpligare. 
 

• Att föreslå hur en begränsning av antalet ärenden som behöver 
bedömas av DN kan ske. I uppdraget ingår även att se över 
möjligheten att överträdelser av mindre art och grad inte ska 
föranleda disciplinär åtgärd. 
 

• Att utvärdera om medlemmar även fortsättningsvis ska kunna 
anmäla medlem till DN eller om den möjligheten ska förbehållas CS 
och de direkta medlemsorganisationernas styrelser, dvs 
specialklubbar, länsklubbar, verksamhetsklubbar, avtalsanslutna 
klubbar och Sveriges Hundungdom. Alternativt att anmälan av 
privatperson/medlem är förenad med en avgift, i enlighet med 
principerna för protest vid prov/tävling/utställning. Avgiften återfås 
vid bifall/påföljd. 
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• Bör ett urval av Disciplinnämndens beslut (sammanfattade och 
anonymiserade) publiceras för medlemmarna? (Informations- och 
kunskapssyfte.) Var i så fall, tidning, hemsida, MittSKK? 
 

• Bör personer som av DN uteslutits eller som fått beslut av DN att de 
inte får bli medlemmar utan nämndens tillstyrkan publiceras 
någonstans för medlemmarna? (För att minska risken för medlem 
att bli lurad.) I nuläget går sådan information endast ut till 
klubbarna. Var i så fall, tidning, hemsida, MittSKK? 

 
CS beslutade att fastställa förslaget till utredningsdirektiv. 
 
Gällande förslag på en extern uppdragstagare som kan genomföra 
granskningen återkommer arbetsgruppen med ett förslag till CS inom kort 
som får hanteras via ett per capsulam beslut. 

 Justering av SKKs arkivplan rörande arkivering av röntgenbilder 

Fanns underlag med förslag om justering av SKKs arkivplan gällande 
arkivering av röntgenbilder. Förslaget innebär att arkiveringstiden ändras 
från 10 år till 5 år från och med årsskiftet 2024/2025 och att 300 bilder per 
år arkiveras längre tid än 5 år för att möjliggöra kalibrering över tid samt 
forskning. Förslaget innebär en betydande kostnadsbesparing. 
 
CS beslutade enligt förslaget. 

 Rutiner kring publicering av artiklar och ledare i Hundsport. 

Diskuterades skillnaden mellan ledare, artiklar och insändare ur ett 
publiceringsperspektiv. Även redaktörers och ansvarig utgivares roller 
diskuterades. 
 
CS konstaterade att det är viktigt att löpande föra en diskussion kring 
publiceringsfrågor för att uppnå god transparens utan att SKKs 
grundläggande värden äventyras. 

§ 78 Information från SKKs ordförande 

 Möte med SKKs internationella representanter 

Fanns för kännedom noteringar från möte 18 april 2024 med SKKs 
representanter i FCI och NKU kommittéer.  
 
CS noterade informationen. 
 
 



  

SKK/CS nr 3–2024 
2024-06-12 

Sida 5/26 
 
 

 
 Länsklubbskonferensen 2024 

Fanns förfrågan från arrangören av årets Länsklubbskonferens, Norra 
Älvsborgs Kennelklubb, i Alingsås 28–29 september om förslag på 
programpunkter från CS. 
 
CS beslutade att uppdra till sekreteraren att skicka in de förslag till 
programpunkter som CS vill lyfta. 
 
CS noterade informationen. 

 Ny verksamhetsledare i Finska Kennelklubben 

Informerade ordförande om att Pirjo Onza tillträder som 
verksamhetsledare på Finska Kennelklubben den 1 september 2024 och 
ersätter då Markku Mähönen som går i pension. 
 
CS noterade informationen. 

§ 79 Information från SKKs VD 

 Ansvarsförsäkringar för styrelsen och VD 
Fanns för kännedom information om de ansvarsförsäkringar som finns för 
styrelsen och vd. 
 

CS noterade informationen. 

 Information till de direkta medlemsorganisationerna om SKKs aktuella 
ekonomiska läge 

Fanns för kännedom information rubricerad ”Även Svenska Kennelklubben 
påverkas av det generella ekonomiska läget” som skickats ut till SKKs 
direkta medlemsorganisationer. 
 
 CS noterade informationen. 

 VD-brev till CS 

Fanns för kännedom brev med information från SKKs VD till CS daterade 
2024-05-14 och 2024-06-04. 
 
CS noterade informationen. 

 Information kring SKKs IT-utveckling 
SKKs IT chef Kenneth Lindahl informerade om SKKs utveckling av arbetet 
med IT-frågor. Bland det som levererats de senaste åren kan nämnas SKK 
Utställning, Köpahund, Mitt SKK, SKK Start, skk.se och Valpregistrering 
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online. 
Bland det som är på gång kan nämnas kennelkonsulentapp, digital 
kannelnamnsansökan, nya avelsdata, nya länsklubbswebbsidor, uppdaterad 
DjurID och Mina sidor. 

CS tackar för en intressant dragning och ser en stor positiv utveckling av 
SKKs arbete med IT-frågor. 

 Utredning av framtida ersättningsmodeller 

Vid Kennelfullmäktige 2023 fattades beslut om att tillsätta en 
utredningsgrupp som bör innehålla representanter för varje kategori av 
direkt medlemsorganisation för att se över ersättningsmodellen 
för Centralstyrelsen, Disciplinnämnden, lekmannarevisor och valberedning 
och eventuellt föreslå förändringar i dagens system. 
 
Då CS själva inte bör tillsätta denna utredningsgrupp beslutade CS § 5 
j/2024 att uppdra till VD att utse en lämplig extern person som kan leda 
utredningsarbetet i enlighet med Kennelfullmäktiges beslut § 39/2023. 
 
VD anmäler att Rolf Grönstedt utsetts att leda det utredningsarbete som 
Kennelfullmäktige beslutat om. 
 
CS noterade informationen. 

 Kansliets tidsbestämda uppdrag 

Fanns för kännedom den verksamhetsplan för kansliet som tagits fram för 
perioden 2024–2025. 
 
CS noterade informationen. 

 Almedalen 

Fanns information för kännedom om det panelsamtal som Agria arrangerar 
i Almedalen den 26 juni på temat ”En hållbar djursjukvård – är det möjligt?” 
där SKKs VD ingår i panelen. 
 
CS noterade informationen. 

§ 80 Information från personalrepresentant 

Gavs information om aktuella frågor från personalrepresentanten som bland 
annat tog upp den genomförda organisationsförändringen och omflyttningen 
på kansliet. 

 
CS noterade informationen. 
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§ 81 Ekonomi 

a) Årsredovisning och revisorernas berättelse 2023 

Fanns för kännedom den på CS 2/2024 godkända och underskrivna 
årsredovisningen för 2023 samt revisorernas berättelse för 2023. 
 
CS noterade informationen. 

b) Upplösning av Svenska Grand Danois Klubbens Hjärtfond 

Fanns beslut från CS § 43 a/2023 om att föreslå Svenska Grand Danois 
Klubben att hjärtfondens innestående medel förs över till Agria och SKKs 
Forskningsfond och öronmärks för forskning om hjärtsjukdomar inom 
rasen. 
Svenska Grand Danois Klubben har trots upprepade påminnelser under ett 
års tid inte återkopplat på förslaget varför CS föreslås att nu genomföra 
upplösningen av fonden enligt tidigare beslut. 
 
CS beslutade enligt förslaget. 

c) Prognos resultat 2024 

Presenterade SKKs Ekonomichef Karin Andersson en prognos för 
ekonomiskt resultat för 2024. Prognosen utgår från de omfattande 
besparingsåtgärder som både kommittéer och kansliet har gjort under 
våren. Dessa åtgärder innefattar bland annat genomförda 
personalnedskärningar, ändrad utgivningsplan för de olika Hundsport 
utgåvorna, uppsägning av växeltjänst, översyn av licenskostnader och köpta 
tjänster, effektiviseringar kring Stockholm Hundmässa med mera. 
Besparingsåtgärderna innebär att både CS, kommittéer och kansli behöver 
göra nödvändiga omprioriteringar av sina ursprungliga uppdrag. 
 
Prognosen landar i ett resultat som ligger något över den sen tidigare 
uttalade ambitionen om ett nollresultat. Men det finns många 
osäkerhetsfaktorer i omvärlden som behöver observeras noggrant och en 
stor uppmärksamhet på kostnaderna måste upprätthållas. 
 
CS beslutade att godkänna prognosen. 
 
CS konstaterade att det kommer att finnas ett behov av en reviderad 
budget för 2025 då det inte är rimligt att anta att intäkterna kommer att 
återgå till det som budgeterades inför Kennelfullmäktige 2023 utifrån hur 
utvecklingen ser ut idag.  

d) SKKs placeringspolicy 

Fanns förslag till en reviderad placeringspolicy för SKK. 
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CS beslutade efter vissa justeringar att fastställa SKKs placeringspolicy. 

e) Ulla Segerström och Bertil Sted Grens minnesfond 

Fanns för kännedom protokoll från möte med Ulla Segerström och Bertil 
Sted Grens minnesfond där årets utdelning beslutats. 
 
CS noterade informationen. 

§ 82 Frågor som rör läns- och specialklubb 

 Skrivelse från Svenska King Charles Spanielklubben 

Fanns skrivelse från Svenska King Charles Spanielklubben med synpunkter 
på uttalanden på sociala medier samt förslag på svar på skrivelsen från 
ordförande. 
 
CS beslutade att uppdra till ordförande att svara enligt förslaget. 

 Skånska Kennelklubbens upptagningsområde från 1 januari 2025 

Fanns underlag kring Skånska Kennelklubbens upptagningsområde från och 
med 1 januari 2025 då Nordskånska- och Sydskånska Kennelklubbarna slås 
samman till Skånska Kennelklubben genom att Nordskånska Kennelklubben 
byter namn till Skånska Kennelklubben och Sydskånska Kennelklubben 
upphör. 
 
CS beslutade att den 1 januari 2025 övertar Skånska Kennelklubben 
nuvarande Sydskånska Kennelklubbens upptagningsområde. 

§ 83 Frågor som rör myndigheter 

Fanns för kännedom SKKs remissvar angående delbetänkande Jakt och fiske i 
renbetesland som beslutats om via ett per capsulam beslut 2024-06-05 som 
protokollförts under § 76/2024. 
 
CS noterade informationen. 

§ 84 Jakthundskommittén, JhK 

 Protokoll JhK nr 2-2024 

Protokoll fört vid sammanträde med Svenska Kennelklubbens 
Jakthundskommitté den 25 april 2024. 
 
Protokollet godkändes och lades till handlingarna. 
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 Information från kommittéordförande 

SKK deltog på Swedish Game Fair utanför Stockholm första helgen i juni 
genom Jakthundskommittén. Även SKKs ordförande och VD närvarade.  
Landsbygdsminister Peter Kullgren och flera kandidater till 
Europaparlamentet var också på plats och tillfälle gavs att ta upp viktiga 
frågor ur ett SKK-perspektiv med dem. 
 
CS noterade informationen 

§ 85 Avelskommittén, AK 

 Protokollsutdrag AK § 58 b/2024. Hälsoprogram, Införande av ny nivå av 
hälsoprogrammet för RFG-Scheme 
Fanns förslag från AK att införa hälsoprogram för RFG-Scheme rörande 
raserna engelsk bulldogg, fransk bulldogg och mops på nivå 2 från och med 
1 januari 2025. Nivå 2 innebär att vid registrering av valpkull ska 
föräldradjuren ha officiellt RFG-Scheme resultat. 
 
Fanns även statistik över kullar registrerade från och med 2023 till och med 
27 maj 2024 av aktuella raser och hur stor andel av dessa där båda, det ena 
eller inget av föräldradjurens genomfört RFG-Scheme undersökning. 
 

2023-01-01 till 2024-05-27 
Engelsk 
bulldogg 

Fransk 
bulldogg Mops 

Antal kullar totalt 20 187 121 

Andel kullar med båda föräldrarna RFG-S 
undersökta 10 % 12,3 % 1,6 % 

Andel kullar men en RFG-S undersökt 
förälder 25 % 24,1 % 20,7 % 

Andel kullar med ingen förälder RFG-S 
undersökt 65 % 63,6 % 77,7 % 

 
Vidare fanns skrivelser från Svenska Dvärghundklubben och Mopsorden 
angående införande av nivå 2 på hälsoprogram för RFG-Scheme. 
 
Hälsades Svenska Dvärghundklubbens representant Moa Persson 
välkommen till mötet. 
 
Redogjordes för Svenska Dvärghundklubbens syn på det arbete som 
bedrivits kring de brakycefala raserna och de konsekvenser som klubben 
kan se av ett införande av hälsoprogram för RFG-Scheme på nivå 2 för 
berörda raser. 
 
CS tackade Svenska Dvärghundklubbens representant för informationen. 
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AKs förslag att införa nivå 2 på hälsoprogram för RFG-Scheme är baserat på 
det inriktningsbeslut som CS tog i januari 2023 om att införa hälsoprogram 
på nivå 2 för de tre fokusraserna avseende RFG-Scheme fr o m 1 januari 
2025.  
Beslutet togs med ett förbehåll att om minst 80 % av föräldradjuren till 
kullar i respektive ras registrerade under 1 juli 2023 till 30 juni 2024 är 
testade, skulle en förlängning av hälsoprogrammet på nivå 1 för raserna 
komma i fråga under ytterligare en period.  
CS hänvisade då till den allmänna debatten om hälsan hos våra rashundar 
och risk för trovärdighetsproblem för SKK och såg behovet av att snabba på 
processen med att testa avelsdjur inom de tre fokusraserna för att förbättra 
deras hälsa. 
Utifrån redovisad statistik för antal registrerade kullar där föräldradjuren är 
undersökta noterades att det inte är i närheten av att uppnå minst 80 %, 
detta trots berörda special- och rasklubbars stora insatser. 
 
Diskuterades på vilket sätt dialog har förts med berörda klubbar. Under 
2023 var det dåvarande Arbetsgruppen för rashundars sundhet som 
ansvarade för dialogen med klubbarna. I den nya Arbetsgruppen för 
rashundars sundhet som började verka i mars 2024 är Svenska 
Dvärghundklubben representerad av Christel Persson Pinon. 
Frågan om hälsoprogram för RFG-Scheme har diskuterats sen det infördes 
och det kan noteras att övriga nordiska länder redan infört hälsoprogram på 
nivå 2.  
 
CS uttalade vikten att löpande föra en konstruktiv dialog med berörda 
special- och rasklubbar och behovet av att samordna hanteringen av RFG-
Scheme inom NKU. Även vikten av att nå hundägare av aktuella raser som 
inte är medlemmar i special- och rasklubbar poängterades. 
 
Arbetsgruppen för rashundars sundhet har i enlighet med beslut CS § 5 
e/2024 att under 2024 ta fram förslag på de konkreta åtgärder som krävs 
för att de prioriterade områdena i den av Kennelfullmäktige godkända 
programförklaringen ska uppnås. Detta ska ske med stöd i den kunskap som 
erhållits från den forskning som finns tillgänglig. 
 
Beslut om hälsoprogram, som ligger inom AKs ansvarsområde, ska tas minst 
6 månader innan ikraftträdande för att det ska vara möjligt att nå ut med 
informationen till alla berörda. 
 
Diskuterades avvägningen mellan att berörda specialklubbar ska vara eniga 
med CS i beslut om införande av högre nivå av hälsoprogram kontra vikten 
av att avel som bedrivs inom SKK följer svensk djurskyddslagstiftning utifrån 
de uttolkningar från domstol som finns. 
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Utifrån att enighet inte kunde uppnås genomfördes votering som utföll 
enligt nedan: 
 
Godkänna AKs förslag:   6 röster 
 
Avslå AKs förslag:   3 röster 
 
CS beslutade att godkänna AK förslag att införa hälsoprogram för RFG-
Scheme rörande raserna engelsk bulldogg, fransk bulldogg och mops på 
nivå 2 från och med 1 januari 2025. 
 
Eva Liljekvist-Borg, Bo Skalin och Thommy Sundell reserverade sig mot 
beslutet, se bilaga 1 & 2. 
 
Anneli Hultman anmälde avvikande mening, se bilaga 3. 

 Återremitterat ärende CS § 63 a/2024 angående hälsoprogram för welsh 
corgi cardigan och welsh corgi pembroke 

CS beslutade i § 63 a/2024 att återremittera frågan om införande av 
hälsoprogram på nivå 2, dvs krav på centralt registrerat resultat, avseende 
höftledsdysplasi, för båda raserna fr o m 1 januari 2025 till AK. 
 
Fanns protokollsutdrag från AK § 58 a/2024 Hälsoprogram, Svenska Welsh 
Corgiklubben.  
AK har tagit fram ett förtydligande underlag kring de frågeställningar som 
aktualiserats i samband med att frågan diskuterats. Ett informationsmöte 
har genomförts med specialklubben den 27 maj för att klargöra eventuella 
frågeställningar kring hälsoprogrammet. 
AK beslutade efter diskussion att skicka det förtydligande underlaget till CS 
med förslaget att införa hälsoprogram på nivå 2 för höftledsdysplasi för 
båda raserna fr o m 1 januari 2025. 
 
Vidare fanns minnesanteckningar från möte mellan representanter från AK 
och Svenska Welsh Corgiklubben 2024-05-27, skrivelse från styrelsen för 
Svenska Welsh Corgiklubben samt ett antal skrivelser och namninsamlingar 
från ägare, uppfödare och medlemmar i Svenska Welsh Corgiklubben med 
synpunkter kring för- och nackdelar med införande av hälsoprogram på nivå 
2 för HD på welsh corgi pembroke och welsh corgi cardigan. 
 
Av det förtydligande underlaget som AK tillsänt CS framgår bland annat 
följande: 
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Har raserna verkligen problem av HD? 
Ja. Det omfattande underlag som tagits fram gör det mycket tydligt att 
båda raserna har såväl mycket hög HD-frekvens vid röntgen som kliniska 
problem av sina höftleder. 
 
Är det relevant att röntga höftleder för corgi med anledning av de korta 
benen? 
Ja. Denna fråga utreddes grundligt inför det möte som hölls med 
specialklubben 2020. Själva höftleden skiljer sig inte från höftleden hos en 
hund med normallånga ben. En höftled från en kondrodystrof hund kan 
därför HD-röntgas och avläsas efter samma kriterier som höftleder hos 
hundar av andra raser. Det finns således inte några anatomiska 
motsättningar för en kondrodystrof ras att ha normala höftleder. 
 
Är den HD-statistik som finns tillgänglig tillförlitlig och representativ för 
rasen? 
Ja, tillräckligt för att vidta de åtgärder som föreslås, dvs införa krav på känd 
status inför avel. 
 
Kommer inte avelsbasen bli alldeles för liten om krav på HD-röntgen 
införs? 
Argument om andra hälsoproblem och snäv avelsbas kan inte enligt 
uttolkning från domstol tillämpas för att bedriva en avel som inte uppfyller 
lagstiftningen och därmed inte heller SKKs Grundregler. 
 
Dispensmöjlighet? 
Det är fullt möjligt att söka dispens för parning med t ex utländsk hane med 
okänd HD-status. Detta görs relativt frekvent inom andra raser med krav på 
känd status. AK avser anta en generös inställning till sökta dispenser för 
corgi, i syfte att underlätta introduktionen av hälsoprogram på nivå 2. 

 
Är dagens avel i enlighet med djurskyddsföreskrifterna? 
Nej. Det underlag som nu finns framtaget visar att en stor andel av de 
parningar som görs inom raserna, vid en granskning, inte skulle bedömas 
uppfylla kraven i lagstiftningens skrivning: ”Parningskombinationen utifrån 
tillgänglig information ökar risken för sjukdom eller funktionshinder hos 
avkomman.”  Inte heller SKKs grundregler 2:2 ” Att endast genomföra 
parningskombination som utifrån tillgänglig information inte ökar risken för 
allvarlig sjukdom/funktionshinder hos avkomman.”  
Med den mycket höga HD-frekvensen i raserna innebär parning mellan 
hundar med okänd HD-status en överhängande risk för att hundar med 
måttlig eller grav HD paras med varandra. Risken för att en individ med 
okänd status har HD-grad D eller E ligger, baserat på röntgade hundar i 
Sverige och Finland, kring 40–50%. AK menar är att det är svårt för SKK som 
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organisation att försvara att vi låter detta fortgå, medvetna om rasens 
mycket höga HD-frekvens. 

 
Varför väljer AK att gå emot specialklubben i denna fråga? 
AK har under flera års tid fört en dialog med specialklubben i fråga om HD 
hos corgiraserna. 
Frågan förekommer 13 gånger i kommitténs protokoll, från AK 
1/2019 t o m AK 2/2024. Det första mötet hölls i februari 2020 där man 
bland annat enades om att klubben skulle uppmuntra sina medlemmar att 
röntga sina hundar inom ramen för SKKs hälsoprogram (nivå 1). Resultatet 
av rekommendationen om HD-röntgen skulle följas upp i januari 2023 med 
målsättningen att en tydlig ökning av andelen röntgade hundar då skulle 
kunna observeras inom båda raserna. 
Tyvärr har denna rekommendation om röntgen på frivillig väg inte gett 
tillfredställande resultat. 
 
En ingående diskussion fördes där frågan om avvägningen mellan att berörd 
specialklubb ska vara enig med CS i beslut om införande av högre nivå av 
hälsoprogram kontra vikten av att avel som bedrivs inom SKK följer svensk 
djurskyddslagstiftning hade en central roll. 
 
Utifrån att enighet inte kunde uppnås genomfördes votering som utföll 
enligt nedan: 
 
Godkänna AKs förslag:   6 röster 
 
Avslå AKs förslag:   3 röster 
 
CS beslutade att godkänna AK förslag att införa hälsoprogram på nivå 2, 
känd status för avel, för welsh corgi pembroke och welsh corgi cardigan från 
och med 1 januari 2025. 
 
Eva Liljekvist-Borg och Bo Skalin reserverade sig mot beslutet, se bilaga 4. 
 
Anneli Hultman anmälde avvikande mening, se bilaga 5. 

  Minnesanteckningar från Arbetsgrupp HD 2024-04-24 

Fanns minnesanteckningar från den arbetsgrupp som har 
Kennelfullmäktiges uppdrag att hantera Kennelfullmäktigebeslut rörande 
HD.  
 
CS noterade informationen. 
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 Minnesanteckningar Arbetsgrupp Färg 2024-04-09 

Fanns minnesanteckningar från den arbetsgrupp som har 
Kennelfullmäktiges uppdrag att hantera två Kennelfullmäktigebeslut från 
2021 rörande färg.  

 
CS noterade informationen. 

 Protokollsutdrag AK § 28/2024 Bordlagda ärenden h) Skrivelse till CS 
avseende återremitterat ärende, AK 3/2023 § 54 b, Skrivelse om 
uppdatering av registreringsregler för MH 

CS har uppmanat AK att se över den exakta ordalydelsen av 
registreringsregeltexten för att undvika missförstånd rörande begreppet ”ej 
genomgått en fullständig mentalbeskrivning hund”.  
 
AK beslutade att införa följande tillägg i SKKs registreringsregler: 
Om hund som ej genomgått en fullständig Mentalbeskrivning Hund, MH, 
exporteras till annat land för avel kommer avkommor som återimporteras 
till Sverige att åsättas avelsspärr som ej kan borttagas. Gäller fr o m 2025-
01-01. 
 
CS noterade informationen. 

 Protokollsutdrag AK § 57 a/2024 Ärenden, Svenska Pudelklubben 
angående ny rasstandard 

Inkommen skrivelse till AK från Svenska Pudelklubben rörande ny 
rasstandard som ska gälla från 1 augusti 2024. Av skrivelsen 
framgår att klubben önskar en dialog i frågan. AK noterade ett antal 
frågeställningar i protokollsutdraget som bör diskuteras med klubben. 
AK beslutade att boka in ett möte med Svenska Pudelklubben där Karin 
Brostam Berglund och Fredrik Bruno deltar som representanter för den 
pågående arbetsgruppen rörande färg samt att Mikaela Sandbacka deltar 
som granskare av RAS för pudel. 
 
CS noterade informationen. 

 Protokollsutdrag AK § 58 d/2024 Hälsoprogram, Ansökan om 
hälsoprogram (nivå 2) för cerebellär ataxi, NCL-A, hos alpenländische 
dachsbracke 

Svenska Alpenländische Dachsbrackeklubben hade inkommit med en 
ansökan om att höja nivån på hälsoprogrammet för cerebellär ataxi från 
nivå 1 (registrering av resultat) till nivå 2 (krav på centralt registrerat 
resultat avseende specifik sjukdom). Cerebellär ataxi (NCL-A) även kallad 
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cerebellär cortikal degeneration, cerebellär abiotrophi, är en sjukdom som 
påverkar lillhjärnan. 
 
AK beslutade efter diskussion att godkänna klubbens ansökan om 
hälsoprogram på nivå 2 avseende DNA-resultat för NCL-A hos 
alpenländische dachsbracke. Beslutet gäller fr o m 1 januari 2025. 
 
CS beslutade att fastställa AKs beslut. 

 Protokollsutdrag AK § 58 c/2024, Hälsoprogram, Ansökan om 
hälsoprogram (nivå 2) för patellaluxation hos prazsky krysarik 

Svenska Prazsky Krysarik Klubben, SPKK, har genom Svenska 
Dvärghundsklubben, ansökt om att ändra hälsoprogram för patellaluxation 
från nivå 1 (registrering av resultat) till nivå 2 (krav på centralt registrerat 
resultat avseende specifik sjukdom) för prazsky krysarik. 
 
AK beslutade efter diskussion att godkänna SPKKs ansökan om att för rasen 
prazsky krysarik införa hälsoprogram på nivå 2 avseende patellaluxation. 
Beslutet gäller fr o m 1 januari 2025. 
 
CS beslutade att fastställa AKs beslut. 

 Arbetsgrupp Rashundars Sundhet, AG/RS 

Fanns för kännedom minnesanteckningar från AG/RS 25 mars 2024, 8 april 
2024 och 23 maj 2024. 
 
CS noterade informationen. 

 Protokoll AK nr 2–2024 

Protokoll fört vid sammanträde med Svenska Kennelklubbens 
avelskommitté den 22 mars 2024. 
 
Protokollet godkändes och lades till handlingarna. 

§ 86 Föreningskommittén, FK 

 Bordlagd fråga från CS 2/2024, stycke ett och två i protokollsutdrag FK 
1/2024 § 20 a Pågående projekt 

Kontinuerligt uppdrag från CS att öka intresset för 
föreningskunskap, särskilt bland unga. 
Föreningskommittén anser att uppdraget ska samordnas med Kommittén 
för strategisk arbetes uppdrag ”en ungdomlig övergång till 
vuxenverksamhet” och översänder förslaget till CS. 
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CS beslutade att uppdraget ska utföras i samarbete mellan 
Föreningskommittén och Kommittén för strategiskt arbete. 
 
Stödja specialklubb med omorganisation. 
Föreningskommittén beslutar att skicka förfrågan till CS om uppdraget kan 
överflyttas och samordnas med arbetet med Vision 2030. 
 
CS beslutade i enlighet med förslaget. 

 Protokollsutdrag FK § 44 c/2024 Protokollsutdrag från Centralstyrelsen 
och kommittéer, gällande utvärdering av valordningen vid 
Kennelfullmäktige. 

FK anser att då förslaget på valordning ursprungligen är framtaget av FK är 
det mindre lämpligt att de också utvärderar detsamma och att frågan om 
hur vi bemöter varandra inom SKK-organisationen primärt är en fråga som 
hör hemma på annat håll inom organisationen. 
 
CS konstaterade att FK ansvarar för översyn och ändringar av SKKs och 
medlemsorganisationernas stadgar och att det är Kennelfullmäktige som på 
förslag av CS tagit beslut om den nu gällande valordningen. Därmed finns 
det inget hinder för FK att hantera denna fråga. 
 
CS beslutade att FK har uppdraget att utvärdera valordningen och att det, 
om FK anser lämpligt, kan göras genom att FK anlitar någon utanför 
kommittén att delta i detta arbete. 

 Protokollsutdrag FK § 56 c/2024 Stadgar samt kommitténs regelverk och 
publikationer, förslag på ändring av länsklubbsstadgar 

FK föreslår att CS ska lägga en proposition till länsklubbsfullmäktige 2025 
om nedanstående ändring av stadgarna för länsklubb. 
 

Nuvarande text Ny text 

§ 8 Länsklubbsårsmöte, Moment 2, 
Ordinarie länsklubbsårsmöte,  
3 stycket 
Senast sju dagar före ordinarie 
länsklubbsårsmöte ska följande 
handlingar finnas tillgängliga 
digitalt för medlem i länsklubben.  
I kallelsen ska anges hur 
handlingarna görs tillgängliga och 
från vilket datum. 
 

§ 8 Länsklubbsårsmöte, Moment 2 
Ordinarie länsklubbsårsmöte,  
3 stycket 
Senast sju dagar före ordinarie 
länsklubbsårsmöte ska följande 
handlingar finnas tillgängliga 
digitalt för medlem i länsklubben.  
I kallelsen ska anges hur 
handlingarna görs tillgängliga och 
från vilket datum. 
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• Länsklubbsstyrelsens 
verksamhetsberättelse och 
årsbokslut med balans- och 
resultaträkningar. 
• Revisorernas berättelse. 
• Styrelsens förslag till 
verksamhetsplan och budget. 
• Uppgift om de övriga ärenden 
som ska behandlas enligt denna 
paragraf, moment 2 punkt 16. 

• Länsklubbsstyrelsens 
verksamhetsberättelse och 
årsbokslut med balans- och 
resultaträkningar. 
• Revisorernas berättelse. 
• Styrelsens förslag till 
verksamhetsplan och budget. 
• Valberedningens förslag. 
• Uppgift om de övriga ärenden 
som ska behandlas enligt denna 
paragraf, moment 2 punkt 16. 

§ 12 Valberedning, 
Länsklubbsårsmötets valberedning 
ska förbereda val av: 
• ordförande och vice ordförande 
för länsklubbsårsmötet, 
• justerare/rösträknare vid 
länsklubbsårsmötet, 
• ordförande, ledamöter och 
suppleanter i styrelsen, 
• revisorer och 
revisorssuppleanter. 

§ 12 Valberedning, 
Länsklubbsårsmötets valberedning 
ska förbereda val av: 
• ordförande och vice ordförande 
för länsklubbsårsmötet, 
• justerare/rösträknare vid 
länsklubbsårsmötet, 
• ordförande, vice ordförande, 
ledamöter och suppleanter i 
styrelsen, 
• revisorer och revisorssuppleanter 

 
CS beslutade enligt förslaget. 

 Protokollsutdrag FK § 66 a/2024 gällande Svenska Hoopersklubben. 

Föreningskommittén föreslår CS att Svenska Hoopersklubben 
ansluts till SKK genom avtal. 
 
CS beslutade enligt förslaget. 

 Protokoll FK nr 2–2024 

Protokoll fört vid sammanträde med Svenska Kennelklubbens 
Föreningskommitté den 13 mars 2024. 
 
Protokollet godkändes och lades till handlingarna. 

 Protokoll FK nr 3–2023 

Protokoll fört vid sammanträde med Svenska Kennelklubbens 
Föreningskommitté den 22 april 2024. 
 
Protokollet godkändes och lades till handlingarna. 
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 Information från kommittéordförande 

Då Therese Palm avslutat sin anställning på Sveriges Hundungdom, SHU, har 
FK adjungerat Meta Lönnberg från SHU kansli. 
 
CS noterade informationen. 

§ 87 Kommittén för Strategiskt Arbete, KSA 

a) Protokollsutdrag från KSA § 33/2024, angående certifiering för uppfödare 

Fanns beslutsunderlag rörande förslag från KSA angående certifiering av 
SKKs uppfödare. 
 
I SKKs visionsarbete, SKK 2030, framkom tydliga önskemål från 
organisationen om stärkt utbildning av uppfödare, förenklade regelverk och 
mer marknadsföring av SKK-hundar.  
Inom visionsarbetet adresserades frågorna inom ramen för huvudstrategi 1 
- ”Ett tryggt hundliv”. Strategin lyfter dels behovet av en mer lättnavigerad 
verklighet för befintliga och framtida hundägare, men även frågan om 
enklare och mindre omfattande regelverk för SKK-organisationens 
uppfödare. Målsättningen med strategin är, bland annat, att SKKs 
uppfödare ska vara det självklara valet för alla som funderar på att köpa 
hund. 
KSA menar att ett sätt att arbeta mot visionen kan vara att införa ett 
certifieringssystem för uppfödare inom SKK och att det finns skäl att utreda 
förutsättningarna för, och möjligheterna med, ett sådant. I utredningen ser 
kommittén att det är av yttersta vikt att följande åtgärder vidtas: 

 
• Konsekvensbeskrivning utifrån de olika målgrupper som berörs, 
exempelvis uppfödare, hanhundsägare och valpköpare. 
• En konsekvensbeskrivning för SKK-organisationen, inklusive förväntade 
ekonomiska konsekvenser. 
• Remissförfarande bland organisationens uppfödare. 
 
KSA föreslår CS att Uppfödarkommittén får i uppdrag att ta fram ett förslag 
till certifieringssystem och att arbetet sker i nära samarbete med de andra 
kommittéer som uppfödarkommittén anser berörda, samt kansliets 
avdelning för uppfödarservice. 
 
CS beslutade enligt förslaget. 

b) Arbetsgrupp för ledning och styrning 

Fanns minnesanteckningar från möte 2024-04-30 med arbetsgruppen som 
fått KSA uppdrag att hantera CS uppdrag till KSA om att inom ramen för 
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arbetet med delstrategi 3.1 ”En tydlig och effektiv organisationsstruktur” 
att även se över modeller för CS ledning och styrning.  
 
Vidare fanns protokollsutdrag från KSA § 31/2024 Handlingsplan, med en 
begäran om att CS återtar uppdraget från KSA samt ett förslag från Eva 
Liljekvist-Borg och Anneli Hultman om att CS återtar uppdraget angående 
att se över modeller för CS ledning och styrning från KSA samt att direktivet 
för uppdraget omprövas. 
 
Fördes en ingående diskussion om syftet och behovet av uppdraget i 
dagsläget i förhållande till andra angelägna och prioriterade frågor som CS 
har att hantera. En majoritet av CS ledamöter förordade att uppdraget att 
se över modeller för CS ledning och styrning avvecklas då syfte och behov 
är otydliga. 
 
CS beslutade att avveckla uppdraget. 

c) Protokoll KSA 3/2024  

Protokoll fört vid sammanträde med Svenska Kennelklubbens Kommitté för 
Strategiskt Arbete den 16 maj 2024. 
 
Protokollet godkändes och lades till handlingarna 

d) Information från kommittéordförande  

Fanns för kännedom handlingsplan för KSA uppdrag. 
Då Therese Palm avslutat sin anställning på Sveriges Hundungdom, SHU, 
har KSA adjungerat Sandra Lundin som är nyanställd verksamhetsutvecklare 
hos SHU. 

§ 88 Prov- och Tävlingskommittén, PTK 

 Överklagan av beslut PTK § 10 b/2024 från Svenska Agilityklubben 
angående undantag från domaretiska regler. 

Fanns överklagan från Svenska Agilityklubben av beslut från PTK § 10 
b/2024 angående undantag från punkt 2 och 3 i SKKs domaretiska regler för 
prov- och tävlingsdomare samt beskrivare inom SKK-organisationen.  
I punkt 2 framgår att domare inte får döma hund som han/hon under de 
senaste sex månaderna ägt, tränat, vårdat eller fört vid prov, tävling, 
beskrivning eller utställning. I punkt 3 framgår att domare inte får bedöma 
hund som ägs av någon i domarens hushåll. 
Fanns även yttrande från PTK angående överklagan där kommittén föreslår 
CS att avslå överklagan med motiveringen att det även inom agilitysporten 
finns möjlighet till jävsituationer.  
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CS beslutade enligt förslaget. 
 
Beslutet förklarades omedelbart justerat. 

 Protokoll PTK nr 2–2024 

Protokoll fört vid sammanträde i Svenska Kennelklubbens Prov- och 
Tävlingskommitté den 13 maj 2024. 
 
Protokollet godkändes och lades till handlingarna. 

§ 89 Uppfödarkommittén, UpK 

a) Överklagan av beslut UpK § 41/2024 R16/24 

Fanns överklagan från hundägare av beslut UpK § 41/2024 R16/24 gällande 
avelsspärr på en importerad hund. 
UpK har i yttrande över ärendet föreslagit CS att avslå överklagan med 
hänvisning till de regler om godkänt vallhundsprov som finns för aktuell ras.  
 
CS beslutade att avslå överklagan.  

b) Protokoll UpK nr 2–2024 

Protokoll fört vid sammanträde i Svenska Kennelklubbens 
Uppfödarkommitté den 23–24 april 2024.  
 
Protokollet godkändes och lades till handlingarna.  

c) Information från kommittéordförande 

Arbetet med att titta på en eventuell certifiering av SKKs uppfödare är 
redan uppstartat.  
UpK har gjort lite förändringar i sin arbetsstruktur till följd av de 
omstruktureringar som har gjorts på kansliet med nya uppfödarservice. 

§ 90 Kommittén för Hundars Mentalitet, KHM 

Protokoll KHM 2–2024 
Protokoll fört vid sammanträde i Svenska Kennelklubbens Kommitté för 
hundars mentalitet den 24 april 2024.  

 
Protokollet godkändes och lades till handlingarna. 
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§ 91 Utbildningskommittén, UK 

Protokoll UK 2/2024 
Protokoll fört vid sammanträde i Svenska Kennelklubbens Utbildningskommitté 
den 26 mars 2024. 

 
Protokollet godkändes och lades till handlingarna. 

§ 92 Utställningskommittén, UtstK 

 Konsekvenser av ändringar i FCI Show Regulations 

UtstK har diskuterat de konsekvenser som uppstår med anledning av att FCI 
General Committee tagit beslut om att göra ändringar i FCI Show 
Regulations att gälla från den 1 juli 2024. Då FCI publicerade den reviderade 
versionen av FCI Show Regulations den 28 maj 2024 så finns det inga 
möjligheter att införa förändringar till den 1 juli. 
UtstK har beslutat att i och med att FCI tagit beslut om att valpklasser ska 
vara obligatoriska på FCI internationella utställningar så blir valpklass 4–6 
månader och valpklass 6–9 månader obligatoriska på alla officiella 
utställningar från och med 1 januari 2025. 
 
CS noterade informationen. 

 Protokoll nr 2–2024 

Protokoll fört vid sammanträde i Svenska Kennelklubbens 
Utställningskommitté den 11 april 2024. 
 
Protokollet godkändes och lades till handlingarna. 

§ 93 Exteriördomarkommittén, EDK 

 Protokollsutdrag EDK § 37 a/2024 Domarfrågor, Domare som inte dömt 
de senaste fem åren, avauktorisation 

EDK föreslår CS att avauktorisera Mirko Lundén som exteriördomare på 
hans egen begäran. Vidare tackade EDK Mirko Lundén för hans 
domargärningar genom åren. 
 
CS beslutade enligt förslaget. 

 Protokollsutdrag EDK § 40 a/2024, Breed Specific Instructions, BSI, 
Checklista för kritikskrivning på brakycefala raser 

EDK konstaterade utifrån sammanställning gällande hur checklistan för 
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kritikskrivning på brakycefala raser har använts av exteriördomarna att 
checklistan inte fyller någon praktisk funktion då innehållet redan ingår i 
domares normala rutin kring kritikskrivning. 
EDK beslutade i och med detta att avveckla checklistan för brakycefala 
raser. 
 
CS noterade informationen. 

 Protokollsutdrag EDK § 41 b/2024 Standardfrågor, Särskilda uppdrag från 
Kennelfullmäktige 

Enligt uppdrag från Kennelfullmäktige ska EDK verka inom FCI för att alla 
FCI-standarder förses med text under rubriken bakgrund/ändamål, och att 
FCI för diskussioner med andra kennelklubbar om vikten av att denna 
information finns med i standarden. 
En skrivelse till FCI Standards Commission gällande bakgrund/ändamål i FCI-
standarder har tagits fram. 
 
EDK beslutade att föreslå CS att skicka skrivelsen till FCI Standards 
Commission. 
 
CS beslutade enligt förslaget. 

 Protokoll EDK 2/2024 

Protokoll fört vid sammanträde med Svenska Kennelklubbens 
Domarkommitté den 15 november 2023. 
 
Protokollet godkändes och lades till handlingarna. 

§ 94 Svenska Kynologiska Akademien 

Protokoll Svenska Kynologiska Akademien 2/2024 
Fanns protokoll från Svenska Kynologiska Akademien 21 maj 2024. 

 
CS noterade protokollet för kännedom och la det till handlingarna. 

§ 95 Nordiska frågor 

Protokoll NKU/AU 
Fanns protokoll från NKU/AU 2024-04-10 med två bilagor rörande Dansk 
Kennelklubbs arbete med sund hundavel. 

 
CS noterade informationen. 
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§ 96 Internationella frågor 

a) Main Decision, FCI General Committee, Thuin, 2024-03-19-20 

b) Minutes FCI Europe Section General Committee, 2024-04-17 

c) Regulation of the European Parliament and of the Council on the welfare 
of dogs and cats and their traceability 

• The European Commission announced its proposal about “the 
welfare of dogs and cats and their traceability” on 7 December 
2023.  

• Summary of the European Commission’s proposal on “the 
welfare of dogs and cats and their traceability” (2023/0447) 
from the perspective of registered breeding 

d) Report on The Distribution of FCI Pedigree Dogs in the European Union in 
2022  

e) Agenda FCI General Assembly 2024  

f) Rapport från FCI Utility Commission, Zagreb, Kroatien, 2024-03-09-10  

g) Rapport från FCI Rally Obedience Commission, Helsingborg, Sverige, 
2024-04-13-14 

h) Rapport från FCI Education & PR Commission, Antalya, Turkiet,  
2024-05-13 

 
CS noterade informationen. 

§ 97 Nästa sammanträde 

Nästa sammanträde hålls 10 september 2024 på distans med start kl. 9.00 

§ 98 Sammanträdet avslutas 

Ordförande tackade de närvarande och avslutade mötet. 
 

 
Vid protokollet:  
  
Kjell Svensson  
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Justeras:  
  
Britt-Marie Dornell 
Ordförande 

 

 
 

 

Justeras:  
  
Eva Lejdbrandt 
 

Bo Skalin 
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Bilaga 1 

§ 85 a Avelskommittén, AK 

Protokollsutdrag AK § 58 b/2024. Hälsoprogram, Införande av ny nivå av 
hälsoprogrammet för RFG-Scheme 

Reserverar mig mot beslutet med hänvisning till att detta beslut inte överensstämmer 
med min uppfattning om KFs intentioner som för mig innebär att CS i god anda ska 
samarbeta med ras- och specialklubbar, och därmed stödja dom i deras arbete. 

 
Eva Liljekvist-Borg  Bo Skalin 
 
 
 
 
 
Bilaga 2 

§ 85 a Avelskommittén, AK 

Protokollsutdrag AK § 58 b/2024. Hälsoprogram, Införande av ny nivå av 
hälsoprogrammet för RFG-Scheme 
 
Jag reserverar mig mot att införa en ny nivå för RFG-Scheme mot bakgrund av att 
otillräcklig dialog har förts med berörda rasklubbar innan förslaget redovisas för CS. 
En modern organisation bör vinnlägga sig om att söka skapa samförstånd i avelsfrågor 
inom hela organisationen. 
 
Thommy Sundell 
 
 
 
 
Bilaga 3 
 

§ 85 a Avelskommittén, AK 

Protokollsutdrag AK § 58 b/2024. Hälsoprogram, Införande av ny nivå av 
hälsoprogrammet för RFG-Scheme 
Anneli Hultman, suppleant, anmäler avvikande mening och stöder reservationer från 
Eva Liljekvist-Borg, Bo Skalin och Thommy Sundell. 
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Bilaga 4 

§ 85 b Avelskommittén, AK 

Återremitterat ärende CS § 63 a/2024 angående hälsoprogram för welsh corgi 
cardigan och welsh corgi pembroke 

Yrkar avslag till AKs förslag samt att få till protokollet att undertecknad är djupt 
bekymrad över den av Svenska Welsh Corgiklubben upplevda bristfälliga 
kommunikationen. 

 
Eva Liljekvist-Borg  Bo Skalin 
 
 
 
 
Bilaga 5 
 

§ 85 b Avelskommittén, AK 

Återremitterat ärende CS § 63 a/2024 angående hälsoprogram för welsh corgi 
cardigan och welsh corgi pembroke 
 
Anneli Hultman, suppleant, anmäler avvikande mening och stöder yrkandet om avslag 
baserat på processen, inte sakinnehållet. 
 


